
Referat ordinær generalforsamling 
Rideklubben Vejle Fjord 

Søndag, den 26. marts 2023 kl. 10.00 
  

 
Dagsorden til dagen 
 

1. Valg af dirigent og referent: 
 
Dirigent: Louise 
Referent: Ditte 
 

2. Beretning fra formanden/næstformanden: 
Ole beretter om det seneste år på RVF. Det har været et turbulent år, der startede ud med at vores tidligere 
formand fratrådte i bestyrelsen og vi derfor måtte indkalde til en ekstraordinær generalforsamling. Kort efter 
valgte vores daglige leder at opsige sin stilling efter mange år. Flere opstaldere valgte at flytte deres hest for 
at drage afsted på efterskole eller nye eventyr. Vi stod derfor med en næsten tom stald og ingen personale 
samtidig med at priserne på alt bankede i vejret. Men det har været en fed, hård og lærerig rejse da vi samtidig 
er har mødt flere bump på vejen med f.eks. halte heste og desværre to rigtige gode elevponyer som vi måtte 
sige farvel til. 
 
Sabrina støtter op om at det har været en spændende og lærerig proces selvom man ofte har stødt panden 
mod muren hver gang man troede tingene bare kørte. Men hun synes vi skal tage alle de gode ting med os, 
som det at vi fik samlet penge ind til at få fornyet vores ridehusbund. At vi med hjælp fra gode ansøgninger fik 
tilskud til at købe en elevhest og det at der er så mange frivillige der gør så meget for at RVF er et sjovt og 
spændende sted at komme i alle aldre.  
Hun opfordre dog også til, at dem som vælger at stille op til bestyrelsesvalget, er klar på, at der fortsat skal 
kæmpes en kamp, da vi lige nu står med en elevafdeling, som vi skal have ordentligt op at køre igen med 
fornyede hestekræfter.  
 
 

3. Evt. Vedtægtsændringer. 
Årligt kontingent fortsætter uændret. 
 

4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab. 
Jeanette fremlagde et grundigt gennemarbejdet regnskabet og der blev udleveret et regnskab de fremmødte 
kunne følge med i. Der havde været en del udfordringer med at få regnskabet godkendt, da der gennem de 
seneste år, har været lavet nogle små fejl i regnskabet. Samtidig valgte klubmodulet at ned. Men vores revisor 
kunne heldigvis i sidste øjeblik godkende regnskabet, da de sidste fejl blev opdaget. Alle tal er derfor nøje 
gennemgået.  

 
En af de fremmødte spurgte ind til vores lønudgifter da det lå i den høje ende. Dette blev uddybet på mødet 
og at det forventes at lønudgiften ville blive stærkt reduceret i 2023.   
 

5. Behandling af indkomne forslag. 
Der er ikke kommet nogle indkomne forslag ind rettidigt 
 
Forslag på generalforsamlingen: Om man fremadrettet skulle kigge på om suppleantens post bliver at være 
tiltræder i forbindelse med at en af bestyrelsesmedlemmerne træder ud og at suppleanten ikke deltager til 
bestyrelsesmøderne og samtidig ikke har stemmeret. Forslaget tages med videre til næste år. 

 
 
 
 
 



6. Valg af bestyrelse og suppleanter 
 

Vedr. bestyrelsesvalget: 
 
Ditte Marie trådte ud af bestyrelsen, da hun overtog arbejdet som daglig leder. Der skal derfor findes en ekstra 
suppleant. 
 
På valg er:  

• Næstformand: Ole Berg: Ønsker ikke genvalg på 2 år. Ole vil gerne deltage i udvalg eller tage en 
suppleant post hvis der er behov for det 
 

• Kassere: Jeanette Jensen: Ønsker ikke genvalg. Jeanette vil gerne fortsætte med at lave løn, bogføre 
og være i økonomiudvalget. 

 

• Sekretær: Ditte Liv Sørensen: Ønsker genvalg 
 

• Emma Solee Madsen: Ønsker ikke genvalg. Men hvis der er brug for det fortsætter Emma. Ellers vil 
Emma gerne arbejde i udvalg 

 

• Suppleant: Louise Dich Larsen: Ønsker ikke genvalg  
 
 

Det betyder derfor, at der skal findes 4 nye bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter for at kunne efterleve de 
vedtægter vi har omkring antal er bestyrelsesmedlemmer (7 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter).  
 
Der blev på mødet skitseret hvilken rolle man har som suppleant i forhold til vores nuværende vedtægter. 
Suppleanten deltager i møderne, men har ikke stemmeret. Det er bestyrelsesmedlemmerne der fastsætter 
mødedatoerne.   
 
 
Nuværende bestyrelse fortæller om arbejdet: 
Stephan fortæller omkring arbejdet for den fremtidige drift på RVF, da der ligger mange opgaver omkring 
vedligehold, daglig drift i elevskolen m.m.  
 
 
Jeanette fortæller lidt om opgaven som Kasser:  
Kasser posten er en stor post pga. regnskabet, bogføring og der skal betales regninger. Der skal også lægges et 
budget. Jeanette er blevet glad for opgaven, da hun synes tallene er spændende. Men hun synes det er en stor 
post samtidig med at sidde i bestyrelsen og derfor ønsker hun ikke at genopstille. 
Jeanette vil gerne sidde som bogføre og betale regninger udenfor bestyrelsen, men i samarbejde med en kasser i 
bestyrelsen. Det skal være en form for oplæringsproces, så bestyrelsen stille og roligt kan overgå til at klare 
opgaven selv.  
 
Forslag fra en af de fremmødte: Om Jeanette kunne træde ind som 2. suppleant så der er en bedre rød tråd 
mellem. Dette havde Jeanette ikke et ønske om. 
 
 
Dispensation i forhold til varrigheden af medlemstid for at kunne stille op til bestyrelsen: 
Kathrine Melby er interesseret i at stille op til bestyrelsen og stillede derfor spørgsmålstegn til om hun måtte det 
som ny i klubben, med kun 2,5 måned medlemskab, når formanden har opfordret hende til at stille op pga. en 
stor faglig viden omkring det at drive rideskole.  
I vores vedtægter står, at man selv eller en som man er værge for, skal have været medlem af klubben i 3 
måneder for at kunne stille op. Der var enighed om blandt de fremmødte, at der kan gives dispensation hertil.  
Kathrine vælger der for at stille op til bestyrelsesvalget. 
 
 
 



Herefter fortalte de opstillede kandidater lidt om sig selv og hvad de kan bidrage med til klubben.  
 
De opstillede kandidater er: 

- Ditte Sørensen 
- Bente Nøhr Hansen 
- Gitte Søndergaard Jensen 
- Louise Guldberg Pedersen 
- Kathrine Melby 
- Jane Clausen 
- Anne-Christine Lind Andersen (AC) 

 
Der var flertal for ønsket om skriftlig afstemning. 
 
Øvrige bestyrelsesmedlemmer er ikke på valg: 

• Formand: Sabrina Hansen 

• Stephan Svensson 

• Gitte Lund Rasmussen 
 

Dem der blev valgt ind blev: 
Ditte Sørensen 
Bente Nøhr Hansen 
Gitte Søndergaard Jensen 
Kathrine Melby 
 
Dem der blev valgt ind som suppleanter: 
1. suppleant: Louise Pedersen 
2. Suppleant: Anne-Christine Lind Andersen 
 
Dirigenten spurgte til om de fremmødte stillede spørgsmålstegn til den måde stemmearbejdet og optællingen blev 
gjort på. Der var ingen af de fremmødte som stillede spørgsmålstegn herved. 
 
 
7. Valg af revisor og 1. revisorsuppleant. 
1. XXX 
2. Carsten og Annette Hjort Nielsen 
 
 
8. Eventuelt. 

 
På mødet blev det nævnt at der var et ønske om tydelige kontaktoplysninger på vores hjemmeside.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bestyrelsen konstituerede sig efterfølgende som følgende: 
 

Formand: Sabrina Hansen 
Næstformand: Gitte Rasmussen 
Kassér: Bente Nøhr Hansen 
Sekretær: Ditte Liv Sørensen 
Medlem: Kathrine Melby (Kontakt person til DM og undervisningsgruppen) 
Medlem: Stephan Svensson (vedligehold, reparationer og bygninger) 
Medlem: Gitte Søndergaard Jensen 
1. Suppleant: Louise Pedersen 
2. Suppleant: Anne-Christine Lind Andersen (Hjemmeside, Facebook og Messenger) 
 
 
Udvalgsposter: 
Teknik og vedligehold udvalg: Stephan, Bjarne og Anders (Bente) 
Hestetrivselsudvalg: DM, AC, Gitte Rasmussen og Sabrina (Kathrine Melby) 
Økonomiudvalg: Bente, Stephan, Jeanette 
Sponsorudvalg: Gitte Søndergaard Jensen, Bente Nøhr 
Aktivitets og stævneudvalg: AC, Gitte Gule, (Louise Pedersen) 
Samarbejdspartner udvalg: Bente Nøhr 
Årshjul på driften (hvornår søges der de forskellige ting, mødedatoer m.m.): Bente, Gitte Søndergaard Jensen 
 
 

 
 
 
 

 
 


